

Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten

Dato: 01-10-25 Tid: 19:40:18



Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer hinanden og byder velkommen til nye.

Referent: Sif

Ordstyrer: Niels

Tilstede: Niels, Esther, Sheremet, Peter Bull, Erlend, Chrissér, Åse, Casper, sif, Esben

Nye: Tommy, Poul, Casper

Dagsorden:

1. Velkommen, ordstyrer (måske 2 vil dele tjansen?), referent og evt. Navnerunde
2. - Fællessang af cykeltut sangen :)

Orientering

3. Status på/genoptagelse af sysleklubben (Esther)
4. Svajerløb, evaluering. (SKRIV NOTER HER: <https://pad.riseup.net/p/10svajer>) (Johan)
5. Start af nyt satellit værksted i Byparken, status og info om hvornår det sker.
6. Medlemsregistrering er nu oppe at køre: <https://opencollective.com/cykeltutten>

Beslutning

7. Status på tryk af merchandise: Der mangler at blive trykt en håndfuld der er betalt samt en ekstra stak af de blå tshirts/jakker. Vi kan ikke trykke mere på nuværende tidspunkt da rammen (både den nye og de gamle) er beskadiget. Erfaring er at det er en stor opgave at trykke på dagen, samt at det er vigtigt at viden omkring hvordan trykket renses overleveres. Al trykkegrejet er efter aftale med Mejeriet opbevaret et sikkert sted. Johanne, Sif og Kat vil gerne tage ansvar for at komme i mål med projektet. Forslag: Vi betaler os fra et nyt stencil enten på en ny ramme eller på en af vores ødelagte, her i byen. En ny ramme koster 700-1000 kr gætter vi på men vi er ikke sikre. Der indhentes et tilbud vi kan tage stilling til. (Note johan: enhedslisten har nylon, det kan limes op på eksisterende rammer - og så kan et nyt/ eller gammelt motiv sættes på.) (Johanne/Sif)
8. Endelig bestilling af ny container (zach)
9. Planlægning af ny arbejdsdag (zach)
10. Arrangement til lysfest: Vi skal have fundet noget at lave til lysfesten i start december. Evt. kan vi bare pynte lidt med lys og sørge for at det er åbent, måske en mulighed til at tjene nogle penge på kaffe. Der er måske brug for en par hænder til at holde åbent. (Erlend)
11. En person (xxxx) der gentagende gange, pga. sin ubhagelige og truende adfærd, har fået at vide de ikke er velkomne, dukkede op til svajerløb. Hvordan forholder vi os fremtidigt, hvis det bliver brugt af personen som en kattelem, til at begynde at komme igen? (Johan)
12. Landstævne cykler. Der er frist for et tomt depot d. 30/9 (på tirsdag) Hvad gør vi? (Johan)

Diskussion

13. I vedtægterne står der: " Som medlem optages enhver, som vil virke for foreningens formål" "Aktive medlemmer forventes derudover at være aktive på Cykeltutten ved f.eks. deltagelse på åbningsdage, medlemsmøder, arrangementer, arbejdsdage, praktiske opgaver, bestyrelsesarbejde - og foreningsarbejde eller lignende." Hvad gør vi hvis det ikke er tilfældet, kan foreningen gøre folk til støttemedlemmer? (Johan)

14. Jeg har et forslag med at jeg kunne mig en ladbil/kassebil brugt ,for at hente skrot cykler

fremover fra containerplads eller genbrugspladsen .hvad sige i til det. Ps jeg kan godt få den til at køre igen hvis bilen er i stykker ,og jeg har en computer som kan sladdre om biler. (Jonas)

Evt.

Referat:

1. De der ikke kender sysleklub; en søndagsklub hvor ma kan komme og reparerer sine ting. Den genoptages fra nu på søndag d. 5 kl 13.16.00. Det skal køre fast første søndag I måneden. Det bliver lagt på dukop så det er offentligt tilgængeligt. Mød op og kom gerne med input. Åse og Esther er ansvarlige.
2. Den generelle stemning er at det gik virkelig godt. Stort skulderklap. Vi gennemgår evarlueringsdokumentet. Tilføjelser er skrevet ind og fællesdokumentet er gemt på computeren I mappen "Arrangementer og Events". Der efterspørges en status på økonomien til næste møde.
3. Det startes op d. 9/19 I Skovparken og kommer til at hedde "Cykel Pop Up". Det kommer til at køre hveranden torsdag 15.30-17.30. Der arbejdes på at få sat lys op. Den bolig sociale enhed har reklameret. Sheremet og Zach er ansvarlige, men flere er meget velkomne.
4. Vi ser på det sammen, systemet er oppe at køre. Flere har haft tekniske problemer med det. Esther vil gerne vise det til sysleklub hvis man har brug for hjælp til at komme I gang
5. Beslutning: Vi forsøger at reparere den selv, kan det ikke lade sig gøre, prioriteres det nye tryk fra jubileret. De der mangler at få deres betalte tshirts tilbage har fået besked. Kat, Johanne, Sif arbejder videre på sagen og invitere til at trykke sammen til en sysleklub.
6. Den nye container kommer I næste uge og er altså lige på trapperne. Zach har kommunikationen med værftet ift hvad der skal fjernes for at den kan være der. Der kommer forhåbentlig en update på Signal om hvornår vi skal have rømmet bagarealet?
7. Skal arbejdsdagen udskydes til vi kender de præcise datoer for hvornår brandsikringen sker (sandsynligvis slut november)?
8. Vi behøver ikke lave det store, men det er et krav og en del af vores husleje at vi har åbent og at her er velkomment. Det er lørdag d. 6 dec 16.00-19.30. Erlend inviterer til en arbejdsgruppe på Signal.
9. Mødet opdateres om situationen, kontakt Johan hvis du har information.
10. Der opstår en diskussion om cyklernes skæbne.
Der referes til referatet fra sidste møde; det er allerede besluttet at vi donerer cyklerne væk. Der er lavet udførlig optælling af cyklerne og deres stand.
Generelt er stemningen at de cykler er en klods om benet og at der ikke er kapacitet eller lyst til den videre istandsættelse.
Dette modsiges med henvisning til hvilke vilkår cyklerne er doneret på.

Konkret ift depot situationen: Det besluttes at vi satser på at opbevaringen på depotet kan forlænges en måned mere (som forslået).

Hvis ikke må der indkaldes til akut arbejdsdag hvor vi får dem ned på gaden.

Helt konkret:

Åse vil gerne arbejde videre I hvor de kan doneres til. Holmegaard (drives af Røde Kors) foreslåes som aftager på dem alle som de er.

11. Punktet er udskudt

12. Punktet er udskudt

Evt.

Vi mangler et tøjsstativ, hold øje på jeres vej.